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افزایش تلاش  برای اجرای برجام 
 سخنگوی دبیرکل سازمان ملل متحد همزمان با پایان مذاکرات 
تهران و 1+4 برای لغو تحریم ها   علیه ایران و بازگشت آمریکا به 
برجام، از همه طرف ها خواست تا تلاش های خود را برای اجرای 
دوباره این توافق دو برابر کنند. به گزارش ایلنا از رویترز»استفان 
دوجاریک« درباره ارزیابی مذاکرات وین گفت که نمی خواهد 
درباره آنچه که به آن بصورت دیپلماتیک رس��یدگی نش��ده، 
اظهارنظ��ر کن��د.وی افزود: »موضع ما در خصوص برجام تغییر 
نک��رده اس��ت و از همه طرف ه��ا می خواهیم تلاش های خود 
را دو براب��ر ک��رده ت��ا با هم به س��وی اج��رای دوباره این توافق 

حرکت کنند.«

فعالیت ضدامنیتی اراذل و اوباش
 "کاظم" از »اراذل و اوباشی« که برای موساد فعالیت می کرد، 
درباره اقدامات ضدامنیتی خود گفت: سریال "سرجوخه" درباره 
من س��اخته ش��ده. اتهام من افس��اد فی الارض است و کارهای 
ضدامنیت��ی انج��ام داده ام. ب��ه گزارش ایس��نا وی درباره نحوه 
جذب س��ازمان جاسوسی رژیم اس��راییل، گفت: فردی)عامل 
موس��اد( از آلمان در اینس��تاگرام  با من ارتباط  گرفت و گفت 
کس��ی مزاحم همس��رم شده است. شماره ای در واتس آپ داد و 
مبالغی برای من حواله کرد.بعدا از من خواست کسی را برُبایم 
و کتکش بزنم یا ماشین آتش بزنم. پیشنهاد پول خوبی هم داد. 
در واتس آپ به من پیام می داد و صوت می فرستاد.وی با بیان 
این که برای انجام ماموریت ها هفت هشت نفر را همراه خودم 
کردم، افزود: بر اس��اس دس��تورات، متن های تهدیدآمیز برای 
دانشمندان و نخبگان در بخش های حساس می فرستادم. آنها 
همچنین دس��تور دادند که دانش��مندان را برُباییم. البته کم کم 
متوجه ش��دم که مس��اله از تسویه حساب شخصی بیشتر است 
و ش��اید مس��اله سیاسی باش��د اما خودم را گول می زدم که من 

فقط  یک شر خر هستم.

انتقاد از مدیریت پشت مانیتوری
 مع��اون پارلمان��ی رئیس جمهور گفت: دیگر از پش��ت صفحه 
مانیتور کش��ور اداره نمی ش��ود و در اولین فرصت جلسه مجمع 
نماین��دگان اس��تان کرم��ان را با حضور ریی��س جمهور برگزار 
خواهیم کرد. محمد حسینی درخصوص مکتب قاسم سلیمانی 
گفت: برای ترویج این مکتب کارهای زیادی می توان انجام داد 
و از کرمان انتظار می رود که بیشتر روی این موضوع کار کند و 
سالگرد سردار سلیمانی هر ساله برگزار شود.وی افزود: سفرهای 
استانی رییس جمهور برکات زیادی دارد، پیشنهاد سفر ایشان 
در سالگرد شهادت، پیشنهاد خوبی است. امروز فرصت خوبی 
برای همکاری س��ه قوه و نهادهای مختلف هس��ت تا مسایل و 

مشکلات اقتصادی و فرهنگی بهبود پیدا کند.

صداقت شرط نتیجه دادن مذاکرات 
 عضو شورای مرکزی موتلفه، تیم مذاکره کننده ایران در وین 
را ورزی��ده، امانت��دار و آگاه به مس��ائل دیپلماتیک ارزیابی کرد 
و گفت: اگر طرف اروپایی و آمریکایی صداقت داش��ته باش��ند 
مذاکرات به نتیجه می رس��د. محمدکاظم انبارلویی در گفت و 
گو با ایرنا گفت: هدف تیم مذاکره تنها بحث هس��ته ای نیس��ت 
بلکه بحث اصلی رفع همه تحریم ها و راستی آزمایی و دریافت 
تضمین تعهدات طرف مقابل اس��ت.وی گفت: انتقاد از تعداد 
افراد حاضر در مذاکرات زمانی که آمریکایی ها با بیش از 150 
مذاکره کننده در این مذاکرات حاضر می شوند و از وزارت خزانه 
داری و تخصص ه��ای دیگ��ر برای مذاک��ره حضور می یابند، 
چندان موجه نیست.انبارلویی گفت: باید مقامات دستگاههای 
مرتبط با تحریم در مجموعه مذاکره کنندگان حضور داش��ته 
باش��ند تا خس��ارت هایی که بر اثر عدم اجرای تعهدات به وجود 

آمده است، را جبران کنند.

اهمیت عزیزداشتن قاضی 
 رئیس س��ابق دادگس��تری استان تهران گفت: اگر قاضی عزیز 
داشته شود بدون شک آرای متقن تری خواهیم داشت و خیال 
مردم از این جهت آس��وده می ش��ود و از س��ویی با عزیز داشتن 
قاضی شاهد رفع اطاله دادرسی نیز خواهیم بود.به گزارش ایلنا، 
محمدجواد حش��متی مهذب گفت: قاضی و حکم دو موضوع 
مهم و قابل توجه به ش��مار می رود و قوه قضاییه هیچ ش��انی 
جز رسیدگی به حکم، شکایت و دعاوی ندارد که این اقدامات 
نیز بر عهده همکاران قضایی قرار گرفته و از این حیث قاضی 
اهمی��ت زی��ادی در ق��وه قضاییه دارد.وی با بی��ان اینکه برای 
ه��ر حک��م ص��ادره پنج مرحله اعتراض و ش��کایت وجود دارد، 
تصری��ح ک��رد: واخواهی، تجدیدنظر خواه��ی، فرجام خواهی، 
اعاده دادرسی و اعتراض ثالث فرایند اعتراض به حکم است و 

فرایند آن قابل توجه است.

تعهد بایدن بر بازگشت به تعهدات برجامی 
 سخنگوی کاخ سفید بعد از پایان دور جدید مذاکرات برجامی 
در وین گفت: رئیس جمهوری آمریکا متعهد به بازگرداندن این 
کش��ور به پایبندی به تعهدات برجامی خود اس��ت.به گزارش 
ایلنا از رویترز، »جن س��اکی« افزود که بایدن معتقد اس��ت که 
جایگزی��ن بهت��ری برای احیای برجام وجود ندارد و تاکید دارد 
که چنانچه ایران هم به تعهدات خود در چارچوب برجام پایبند 

باشد، راه حل در دسترس است.
س��اکی مدعی ش��د که رویکرد ایران در دور جدید مذاکرات، 
در راس��تای حل مس��ائل نبود و آنها با پیش��نهادهای سازنده به 

وین نیامده بودند.
وی در ادام��ه ادعاه��ای خود اف��زود: »اگر تهران متعهد به این 
مسیر بود، امکان دستیابی به راه حل وجود داشت«.جن ساکی 
بار دیگر ایران را به عدم همکاری با آژانس متهم کرده و گفت 
که این کشور هنوز نتوانسته درباره کاهش سطح همکاری  خود 

با این نهاد، به توافق دست یابد.

سياسي

 ریی��س جمه��ور تاکید ک��رد: تنها راه مصون ماندن از موج جدید 
کرونا، رعایت ش��یوه نامه های بهداش��تی، پیش��گیری و نظارت 

جدی است.
به گزارش ایسنا، ابراهیم رئیسی در جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا 
با قدردانی از همه دس��ت اندرکاران مقابله با کرونا به ویژه کادر 
بهداش��ت و درمان، اظهارداش��ت: کاهش میزان ابتلا به کرونا و 
پایدار ماندن شرایط موجود، نیازمند توجه به اجرای شیوه  نامه های 

بهداشتی و حساسیت در رعایت اصول پیشگیری است.
 رئیس جمهور با تاکید بر اینکه نباید کمبود واکس��ن در کش��ور 
وجود داشته باشد، گفت: با توجه به افزایش تولید واکسن داخلی 
و تامین واکسن های وارداتی پیش بینی های لازم انجام شود تا 
حتی با تزریق دوز س��وم، کمبودی در این زمینه در کش��ور وجود 

نداشته باشد.
وی بار دیگر بر اهمیت کنترل تردد از مرزهای زمینی، هوایی و 
دریایی و جدیت در  اعمال قرنطینه برای موارد مش��کوک تاکید 
کرد. رئیسی نظارت دقیق و هوشمند بر بازگشایی مدارس، ادارات 
و کسب و کارها را به منظور رعایت شیوه نامه های بهداشتی برای 

صیانت از جان مردم، ضروری دانست.
رئیس جمهور با اشاره به کمبود پزشک متخصص در شهرستان ها، 
گفت: در این باره مقرر ش��ده کارگروهی از موافقین و مخالفین 
افزایش جذب پزش��ک، مش��کلات موجود در این زمینه از جمله 
توزیع ناعادلانه پزش��ک در س��طح کشور را بررسی و پیشنهادات 
کارشناس��ی خود را برای تصمیم گیری نهایی به ش��ورای عالی 

انقلاب فرهنگی ارائه دهند.
رئیس جمهور با بیان خطرات ناشی از آلودگی هوا به ویژه در کلان 
ش��هرها، گفت: دس��تگاه های ذیربط با جدیت برای رفع مشکل 
آلودگی هوا و صیانت از جان مردم چاره اندیشی کنند. رئیسی با 
تاکید بر پرهیز از واکسیناسیون کودکان زیر12 سال تصریح کرد: 
تا زمانی که کار پژوهشی و علمی دقیقی در این زمینه انجام نشده 
و اتقان حاصل نش��ده اس��ت نباید این کار انجام ش��ود و دولت به 
عنوان مجری قطعا از امور مشکوک و تجربه نشده،  در بخش های 

مختلف بویژه حوزه سلامت و اقتصاد پرهیز خواهد کرد.
رئیس جمهور با تاکید بر ادامه واکسیناسیون اتباع  خارجی بیان 
داش��ت: بعضی از کش��ورهای اروپایی تازه به فکر اینکار افتاده اند 
درحالی که جمهوری اسلامی ایران از همان ابتدا به خاطر توجه 
به مسائل انسانی واکسیناسیون تمامی اتباع خارجی را آغاز کرده 
و ب��ا جدی��ت آن را ادام��ه خواهد داد.در این جلس��ه گزارش های 
جداگانه ای از وضعیت کرونا در ایران و جهان و ش��یوع س��ویه 
جدید اومیکرون، روند واکسیناس��یون در کش��ور و عملکرد دولت 

در خصوص مقابله با کرونا ارائه شد.
اجرای قانون حمایت از معلولان

رئیس جمهور با تاکید بر ضرورت رس��یدگی و رفع مش��کلات 
معلولین اظهار داش��ت: قانون حمایت از معلولین باید به س��رعت 

و به طور جامع و کامل اجرایی ش��ود.به گزارش ایس��نا، ابراهیم 
رئیسی در حاشیه جلسه فوق العاده هیات دولت، به مناسبت روز 
جهانی افراد دارای معلولیت در دیدار جمعی از نمایندگان جامعه 
معلولین کشور گفت: امروز برای یادآوری و توجه همه مدیران و 
دست اندرکاران به معلولین عزیز کشور است و برای رسیدگی به 
مشکلات آنان وظیفه و مسئولیت داریم.رئیس جمهور با تاکید بر 
اینکه معلولیت، محدودیت نیست اظهار داشت: فلسفه آفرینش 
و خلقت این است که یکی با داشتن و دیگری با نداشتن و یکی 
با سلامت و دیگری با معلولیت امتحان می شود و چنین نیست 

که همه انسان ها از همه چیز برخوردار باشند.
 رئیسی خاطرنشان کرد: شما مبتلا به یک معلولیت جسمی هستید 
و ما هم وظیفه داریم مش��کلات ش��ما را برطرف کنیم و هر دو با 

توج��ه ب��ه این م��وارد، مورد امتحان و آزمون الهی قرار می گیریم 
ل��ذا از ای��ن جهت بین ما تفاوتی وجود ندارد.رئیس جمهور گفت: 
اگرچه بسیاری از معلولین از لحاظ جسمی دچار مشکل هستند 
اما دلهای روش��نی دارند و ش��اخص رشد انسان چشم سر نیست 

بلکه چشم و روشنی دل است.
 رئیسی تصریح کرد: یکی از اموری که انسان را رشد و تعالی می 
دهد خدمت به پدر و مادر و کسانی است که به هر دلیلی ناتوانی 
جس��می دارند.رئیس جمهور اظهار داش��ت: معلولیت نمی تواند 
جلوی رشد و تعالی انسان را بگیرد همچنان که بسیاری از معلولین 
کش��ورمان در عرصه ه��ای مختل��ف از جمله علمی، فرهنگی و 
ورزشی تعالی و پیشرفت خوبی داشتند. رئیسی با اشاره به قانون 
مربوط به اشتغال معلولین خطاب به مسئولین گفت: باید پیگیری 
کنی��د ت��ا به ه��ر میزانی که قانون برای اس��تخدام معلولین الزام 

کرده، اجرایی شود.
رئیس جمهور با تاکید بر ضرورت تهیه وس��ایل آموزش��ی برای 
نابینایان و نیز تهیه لوازم توانبخش��ی برای معلولین خاطرنش��ان 
کرد: لوازم توانبخشی از جمله ویلچر و عصای مناسب باید برای 
معلولین تهیه ش��ود و بهتر اس��ت که مس��ئولین مربوطه پیگیری 
کنند تا اینگونه لوازم در داخل کشور تولید شود.رئیسی بر اجرای 
قانون در زمینه اس��تفاده معلولین از وس��ایل حمل و نقل )قطار و 
هواپیما( که به صورت تخفیف در نظر گرفته ش��ده اس��ت، تاکید 
کرد و خواستار فعال شدن صندوق حمایت از فرصت های شغلی 

معلولین شد.
رئیس جمهور مناسب سازی اماکن شهری و اداری را برای تردد 
آس��ان معلولین ضروری دانس��ت و گفت: باید مسئولین شهری 
اینگونه موارد را مورد توجه جدی خود قرار بدهند.رئیس��ی تاکید 
کرد: اراده دولت بر این اس��ت که معلولین بیش از رنج معلولیت، 
س��ختی و رنج بیش��تری نداشته باش��ند.رئیس جمهور گفت: در 
جمع معلولین چهره های ش��اخص و فرهیخته ای وجود دارد که 
می توانن��د ب��ه دولت کمک کنند و از مس��ئولین می خواهم که از 

ظرفیت آنان استفاده کنند.

رییسی در جلسه ستاد ملی کرونا مطرح کرد

رعایت، پیشگیری و نظارت برای مصونیت از کرونا

اخبار كوتاه

 یک تحلیل گر سیاست خارجی با تاکید بر اینکه در دیپلماسی مرغ 
یک پا یا دو پا ندارد، بلکه چند پا دارد گفت: باید واقعاً به این نقطه 
برسیم که راه حل پیدا کنیم و در دیپلماسی هم به ما یاد داده اند که 
هزار راه نرفته وجود دارد، اینطور نیست که وقتی یک راه به نتیجه 
نمی رسد، آن را شکسته خورده بدانیم، راه های مختلف وجود دارد. 
البته اگر این اراده وجود داش��ته باش��د که به توافق برس��یم، اما اگر 
برای توافق اراده نکنیم هزار راه هم وجود دارد که مانع از رسیدن 

به توافق بشویم.
گفت: امیدوارم این موضوع به رسمیت شناخته شود که قرار نیست 
هر آنچه ایران می خواهد به آن برسد یا قرار نیست هرچه آمریکا 
می خواهد محقق شود. قرار است دو طرف به خواسته های همدیگر 
توجه کنند، به خصوص به خطوط قرمز دو طرف احترام گذاشته 
ش��ود و پ��س از آن راجع به موضوع��ات قابل مذاکره که می توان 
در مقابل آن انعطاف داش��ت، کوتاه آمد و به راه حل رسید.حس��ن 

بهش��تی پور در گفت وگو با ایلنا، در ارزیابی روند مذاکرات وین در 
روزهای گذشته و همچنین استدلال هیأت مذاکره کننده ایرانی 
برای همراهی کارشناسان متعدد، گفت: خبر خوب آغاز مذاکرات 
ای��ن ب��ود که هیات مذاکره کننده کش��ورمان پذیرفت که روند از 
صف��ر آغاز نش��ده به عنوان پیش نوی��س قرار بگیرد به این معنی 
که پذیرفتند روی موضوعاتی که توافق ش��ده بحث نکنند، بلکه 
راجع به موضوعاتی که توافق نشده و در پرانتزها خالی مانده بود، 
بحث صورت بگیرد. این نقطه پیش��رفت و مایه امیدواری اس��ت 
که مذاکرات به این صورت س��ریع تر پیش خواهد رفت تا این که 

بخواهند از نقطه صفر شروع کنند.
وی ادام��ه داد: ی��ک بخ��ش مذاکرات انتظارات ای��ران برای لغو 
تحریم ها و بخش دوم انتظارات طرف مقابل برای بازگشتِ ایران 

به تعهداتش در برجام که از اردیبهشت 98 کاهش پیدا کرده، است. 
کاملًا مشخص است دو مسیر را طراحی کرده اند تا بتوانند مذاکرات 
را به جایی برسانند و من امیدوارم این موضوع به رسمیت شناخته 
شود که قرار نیست هر آنچه ایران می خواهد به آن برسد یا قرار 
نیس��ت هرچه آمریکا می خواهد محقق ش��ود. قرار است دو طرف 
به خواسته های همدیگر توجه کنند، به خصوص به خطوط قرمز 
دو طرف احترام گذاش��ته ش��ود و پس از آن راجع به موضوعات 
قابل مذاکره که می توان در مقابل آن انعطاف داشت، کوتاه آمد و 
به راه حل رسید. لازم است سریع تر به نتیجه برسند که هرچه این 
تسریع بیشتر باشد کمک می کند تا میزان فشاری که روی ایران 

از لحاظ اقتصادی هست، کاهش پیدا کند.
وی اف��زود: ح��ال چ��ه بخواهیم این را رد کنیم یا به قول بعضی ها 

آن را آدرس دادن به دش��من بدانیم مش��کلی را حل نخواهد کرد؛ 
طرف مقابل کاملًا از جزئیاتِ وضعیت اقتصادی ما باخبر اس��ت. 
موضوعی نیس��ت که امروزه بتوان آن را پنهان کرد. عالم و آدم 
می دانن��د ک��ه تولیدِ ناخالصِ داخلیِ ایران کاهش پیدا کرده و این 
چیزی نیست که بتوان آن را مخفی کرد. عالم و آدم می دانند که 
تورم و بیکاری افزایش پیدا کرده است، اما این ها دلایل گذشت 
ایران از خطوط قرمزش نیست که یا غنی سازی را کنار بگذارد یا 
بگوید که نمی خواهد تحریم ها را لغو کنید اما ایران می تواند این 
خواسته را مطرح کند که به جای رفع یکباره تحریم ها، به تدریج 
این اتفاق بیفتد؛ منتها سقف شروع و پایان آن هم کاملًا مشخص 
باشد و این که چقدر طرف مقابل از خودش انعطاف نشان می دهد 
خیلی تعیین کننده است؛ ما باید ببینیم طرف مقابل آمادگیِ گذشتن 
از خواسته هایی که از نظر ما ناحق هست را دارد یا خیر و آیا می خواهد 

بگوید مرغ یک پا دارد؟!

به توافق نزدیک بودیم، انتخابات ریاست جمهوری وقفه  ایجاد کردتوافق بر سر همه چیز شرط هر توافق در وین
نماینده روس��یه در مذاکرات وین تاکید کرد، یک قانون در مذاکرات وجود دارد 
که تا بر س��ر همه چیز توافق نش��ود، هیچ توافقی حاصل نخواهد ش��د.به گزارش 
ایسنا از تاس، میخائیل اولیانوف نماینده دائم روسیه نزد سازمان های بین المللی 
در وی��ن در جم��ع خبرنگاران درباره روند مذاکرات برجامی اظهار داش��ت: هیئت 
ایرانی یک بازنگری همه جانبه و اساسی را در پیش نویس سند برنامه هسته ای 
ارائه کرد که با واکنش انتقادآمیز طرف های غربی مواجه ش��د.وی ادامه داد: در 
حقیقت پیشنهاد ایران برای بازنگری اساسی در پیش نویس سند هسته ای که ما 

در طول ش��ش دور مذاکره به آن دس��ت یافتیم، تاثیری جدی بر ش��رکای غربی ما گذاش��ته اس��ت. آنها معتقدند که 
این، یک رویکرد بسیار افراطی است و به همین چنین واکنشی از خود نشان دادند.اولیانوف که نماینده روسیه در 
مذاکرات وین اس��ت، تصریح کرد: یک قانون در مذاکرات وین وجود دارد، اینکه تا بر س��ر همه چی توافق نش��ود 
هیچ توافقی حاصل نخواهد شد. البته اصلاحات همیشه امکانپذیر است و تغییر موضع یک اتفاق عادی است اما 

بهتر است که چنین اصلاحاتی به مانعی برای پیشرفت مذاکرات تبدیل نشود.
 

وزیر خارجه آمریکا با اشاره به اقدام دولت سابق این کشور مبنی بر خروج از برجام، آن 
را »اشتباهی فاجعه بار« خواند.به گزارش ایلنا از رویترز، »آنتونی بلینکن« افزود: اقدام 
یکجانبه دولت سابق آمریکا برای خروج از توافق هسته ای سال 2015 میلادی، باعث 
انزوای واشنگتن شده است.وزیر خارجه آمریکا با اشاره به دور هفتم مذاکرات وین گفت: 
همچنان معتقدیم که دیپلماسی و بازگشت متقابل به برجام، بهترین مسیر پیش رو است 
اما زمان به طور پیوسته در حال کوتاه تر شدن است. این مقام آمریکایی با تکرار برخی 
مواضع بی اساس، ایران را به عدم جدیت در گفت وگوها متهم کرد و گفت: چنانچه گزینه 

بازگشت متقابل به تعهدات برجامی به شکست منجر شود، گزینه های دیگر را دنبال خواهیم کرد.وی در ادامه ادعاهای خود 
افزود: »طی شش دور قبلی مذاکره، به دستیابی به توافق نزدیک شده بودیم اما در پی برگزاری انتخابات ریاست جمهوری 
در ایران، در روند مذاکرات وقفه ای ایجاد شد و اکنون دور جدید گفت وگوها را برگزار کردیم. آنچه در دو روز گذشته شاهد آن 
بودیم، این است که به نظر نمی رسد ایران در حال حاضر در انجام آنچه که برای بازگشت به تعهدات ضروری است، جدی 

باشد. وی افزود: تهران باید تصمیم های بسیار مهمی بگیرد.

بهشتی پور از تفكر مرغ يك پا دارد در ديپلماسی انتقاد كرد

هزاران راه نرفته برای رسیدن به توافق خوب

 عضو کمیسیون شوراها و امور داخلی کشورگفت: از دولت 
انتظار داریم واقعیت ها را بپذیرد و تسلیم واقعیت ها شود. 
به فرض در حوزه اقتصاد ما داریم در دیگ جوشان تورم 
م��دام دلار می ریزی��م که قیمت دلار را پایین بیاوریم در 

حالیکه چاره و راه حل آن جای دیگری است.
احمد علیرضابیگی در گفت وگو با ایلنا گفت: باید در حوزه 
اقتص��اد ب��ه مردم اعتماد کنیم و ث��روت مردم را به مردم 
برگردانی��م، دول��ت لنگ 100 میلیارد و 200 میلیارد دلار 
نیست که مجموعه های عظیمی چون کشت و صنعت 
مغ��ان را بدهن��د به فلانی ک��ه این اعداد اکنون در تهران 
قیمت س��ه آپارتمان اس��ت، دولت به این مبالغ نیاز ندارد.

نماینده تبریز افزود: از رئیسی خواستیم ثروت مردم به مردم 
بازگردانده شود، واقعیت های اقتصادی پذیرفته شود و با 
اقتصاد مانند یک موجود زنده برخورد ش��ود. دیگر دوره 
کارهای مُسکن وار و تبیلغاتی گذشته اساسا باید بتوانیم 

به مردم یک جواب ملموس بدهیم.

عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها درخصوص 
سایر مواردی که در این جلسه مطرح کرده است، تصریح 
کرد: در کنار اینکه در اقتصاد باید به مردم اعتماد کنیم، نکته 
دیگر دانستن حق مردم است، از دانستن مردم نهراسیم و 
تلاش نکنیم که دانستن مردم را محدود کنیم و اینترنت 
را محدود کنیم.وی ادامه داد: همچنین مس��اله دیگر آن 
که اعتراض هم حق مردم است، اصل 27 قانون اساسی 
ای��ن ح��ق را به مردم داده که درصورتی که تجمع ش��ان 
مسلحانه و مغایر با اسلام نباشد، بتوانند تجمع کنند. این 
رفتاری که در مقابل پاستور با تجمع کنندگان شد فارغ از 
اینکه حرف شان نابجا بوده یا نه یا رفتاری که در اصفهان 
صورت گرفته، رفتار مقبولی نیس��ت و روا نیس��ت با مردم 
اینگونه رفتار شود. علیرضابیگی در واکنش به اینکه ممکن 
است برخی حامیان دولت بگویند برخی برخوردها توسط 
نیروهای مسلح انجام می شود که یک مجموعه مستقل از 
دولت است و ذیل دولت نیست، گفت: اگر این نیروها هم 
وارد می شوند بنا به درخواست دولت وارد می شوند، مگر 
اینکه شرایط خیلی بحرانی و غیرقابل کنترل شده باشد 
که بخواهند بدون نظر دولت وارد عمل شوند؛ وگرنه در 
حالت عادی بنا به درخواست دولت و استاندار است، یعنی 
زمانی که نیروی انتظامی اظهار ناتوانی کند و بگوید اداره 
موضوع از دست من خارج شده است، سایر نیروهای مسلح 
وارد می ش��ود؛ وگرنه نمی توانند ورود کنند اصلا آموزش 

این نیروها برای این کار نیست.

 مع��اون اول ق��وه قضائیه گفت: رییس کل دادگس��تری 
اس��تان تهران و دادس��تان تهران در اجرای س��ند تحول 
قضایی ، برنامه زمانبندی عملیاتی ارائه دهند.به گزارش 
ایلنا،  مراس��م معارفه علی القاصی مهر به عنوان رئیس 
کل دادگستری تهران و علی صالحی به عنوان دادستان 
تهران با حضور حجت الاس��لام والمس��لمین مصدق، 
حجت الاس��لام والمس��لمین منتظری دادس��تان کل 

کشور برگزار شد.
محمد مصدق در این مراسم گفت: در اجرای سند تحول 
قضایی نیازمند تدوین برنامه های عملیاتی در حوزه های 
مختلف هس��تیم و مهمترین بخش در دس��تگاه قضایی 
که نیازمند برنامه های عملیاتی است حوزه دادسراها و 
دادگاه ها هس��تند.وی با اش��اره به انتظاراتی که از رئیس 
کل جدید دادگس��تری اس��تان تهران و دادس��تان جدید 
تهران وجود دارد گفت: رییس کل دادگس��تری اس��تان 
تهران و دادس��تان تهران در اجرای س��ند تحول قضایی، 
برنامه زمانبندی عملیاتی ارائه دهند و توجه داشته باشند 
که این برنامه عملیاتی باید برای سایر استانهای کشور نیز 
الگو باشد. معاون اول قوه قضاییه تصریح کرد: ضرورت 
هماهنگی میان رئیس کل دادگس��تری اس��تان تهران و 
دادستان تهران بسیار نکته حائز اهمیتی است و همچنین 
هماهنگی دادستان تهران با دادستانی کل نیز از ضروریات 
انکارناپذیر است.وی هماهنگی بیشتر در مقابله با فساد 
اقتصادی را از برنامه های اصلی دستگاه قضا دانست و 

گفت: نظارت رییس کل دادگستری بر شعب رسیدگی 
به مفاس��د اقتصادی از اولویت ها اس��ت و از این پس با 
پایان ماموریت آقای مس��عودی مقام در منصب ریاست 
مجتمع ویژه مقابله با مفاسد اقتصادی، ریاست این مجتمع 
با رییس کل دادگستری استان تهران خواهد بود و بنده 
هر س��ه ماه یکبار وضعیت پرونده های مجتمع مفاس��د 
اقتصادی را از آقای القاصی رییس کل جدید دادگستری 

تهران جویا خواهم شد.
وی بیان داش��ت: ریاس��ت کل دادگستری استان تهران 
و دادس��تان تهران به موضوعات شهرستان های استان 
تهران و مقابله با آسیبهای اجتماعی و فرهنگی و حاشیه 
نش��ینی توجه ویژه داشته باش��ند.مصدق کاهش اطاله 
دادرس��ی را از ضروریات دانس��ت و بیان داش��ت : یکی از 
استان های موفق در بخش کاهش اطاله دادرسی، استان 
هرمزگان بود که آقای صالحی دادس��تان جدید تهران، 

ریاست کل دادگستری آن استان را برعهده داشتند. 

مصدق سياستگذاری دستگاه قضا را تشريح كرد عليرضابيگی دانستن را حقی عمومی دانست

هماهنگی بيشتر در مقابله با فساد اقتصادیاعتراض و انتقاد حق مردم


